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Prohlášení o důvěrnosti 
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zpracování strategického plánu, nikoli tištěn či rozmnožován pro sdílení s třetími stranami. 
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Úvod  

Veřejné setkání je vždy velmi zajímavým nástrojem, pomocí kterého mají zástupci 

města a zpracovatelé strategických dokumentů možnost zjistit, co se občanům ve městě 

líbí, co by chtěli, a co jim naopak chybí a vadí. Na úvod setkání zástupci zpracovatele 

představili projekt zpracování Strategie rozvoje města Bystřice, zdůraznili jeho význam 

pro město a význam účasti občanů na jeho přípravě. Občané se seznámili s cíli veřejného 

setkání, s programem a metodou zpracování jejich názorů. Cílem setkání bylo získat 

informace, podněty a připomínky od obyvatel k rozvoji města/osady.   

Na úvod jednání zástupci zpracovatele 

strategického plánu a města poděkovali 

všem přítomným obyvatelům, kteří 

projevili zájem vést debatu o tom, kam 

jejich město bude směřovat.  

Názory a poznatky obyvatel z kulatého 

stolu slouží k tvorbě strategického plánu 

Bystřice na dalších deset let. 

 

Metoda setkání  

V rámci setkání byl vytvořen jeden tematický stůl, kde občané přišli diskutovat k dvěma 

tématům, konkrétně: 

 pozitivní faktory života ve městě (co chceme zachovat a dále rozvíjet), 

 negativní faktory života ve městě (co chceme změnit nebo řešit). 

Jednotlivá témata odpovídala hlavním prioritám, které řeší obyvatelé na denní bázi a zároveň 

odpovídají i potřebám města. Po zapsání všech aktivit a námětů obyvatel, diskutovali obyvatelé 

napříč oběma stoly ta nejdůležitější, která by měla být v rámci plánování akcentována. Každý 

účastník tak navrhoval sám své návrhy a zároveň vyjádřil svůj názor, jak moc jsou pro něj 

důležité návrhy ostatních. 
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Co chceme změnit, řešit 

 asfaltový povrch (Semovice) 

 veřejné osvětlení (Semovice) 

 řešit kanalizaci, ČOV, vodovod 

 nedostatečná kontrola městské policie (Jírovice) 

 autobusová doprava do Bystřice (častější spoje z Jarkovice, Semovice) 

 více využít středisko v Bystřice (podnět k rozvoji zdravotních služeb ve městě – málo 

zubařů) 

 vytvořit volnočasový prostor pro děti v Semovicích – dětské hřiště (na návsi) 

 rozšířit přístřešek u hasičárny v Jírovicích (operativní podnět) 

 dobudovat chodník v Jírovicích (problémem je soukromý pozemek v aktuální trase) 

 zkapacitnění místní komunikace od hasičárny (Jírovice) směrem nahoru 

 usilovat o lepší nájezd na I/3 (podán podnět na ŘSD ČR) 

 nerealizovat vznik průmyslové zóny v Jírovicích 

 koordinovat lépe péči o zeleň (respektovat při sečení a údržbě soukromé pozemky) 

 vyřešit vzhled a podobu parkoviště u městského úřadu 

Co se nám líbí 

 kulturní akce 

 akce pro děti (pestrý společenský život) 

 dobrá kvalita MŠ a ZŠ 

 dostatek akcí pro seniory 

 


